



Treaty Series

***Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations***

VOLUME 937

Recueil des Traités

***Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies***

United Nations • Nations Unies
New York, 1982

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 937

1974

I. Nos. 13327-13338

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered on 30 May 1974*

	<i>Page</i>
No. 13327. United States of America and Norway:	
Convention with respect to taxes on income and property (with exchange of notes). Signed at Oslo on 3 December 1971.....	3
No. 13328. United States of America and Republic of China:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to trade in wool and man-made fiber textile products (with annexes). Washington, 30 December 1971	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. Washington, 20 September 1972	
Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 30 December 1971, as amended. Washington, 16 November 1972	
Exchange of notes constituting an agreement adding annex C to the above- mentioned Agreement of 30 December 1971, as amended. Washington, 22 March 1973.....	80
No. 13329. United States of America and Argentina:	
Treaty on extradition. Signed at Washington on 21 January 1972.....	111
No. 13330. United States of America and Liechtenstein:	
Exchange of notes constituting an agreement relating to social security. Bern, 13 April 1972.....	137
No. 13331. United States of America and Yugoslavia:	
Agreement on the establishment of a United States Information Center in Skopje in accordance with the terms of the Memorandum of understanding of 14 June 1961 (with related notes). Signed at Belgrade on 13 April 1972.....	143

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 937

1974

I. N^{os} 13327-13338

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés le 30 mai 1974*

Pages

N°13327. États-Unis d'Amérique et Norvège:

Convention en matière d'impôts sur le revenu et d'impôts sur la fortune (avec échange de notes). Signée à Oslo le 3 décembre 1971..... 3

N°13328. États-Unis d'Amérique et République de Chine:

Échange de notes constituant un accord relatif au commerce des produits textiles de laine et de fibre synthétique (avec annexes). Washington, 30 décembre 1971

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné. Washington, 20 septembre 1972

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 30 décembre 1971, tel que modifié. Washington, 16 novembre 1972

Échange de notes constituant un accord ajoutant une annexe C à l'Accord susmentionné du 30 décembre 1971, tel que modifié. Washington, 22 mars 1973..... 81

N°13329. États-Unis d'Amérique et Argentine:

Traité d'extradition. Signé à Washington le 21 janvier 1972..... 111

N°13330. États-Unis d'Amérique et Liechtenstein:

Échange de notes constituant un accord relatif à la sécurité sociale. Berne, 13 avril 1972..... 137

N°13331. États-Unis d'Amérique et Yougoslavie:

Accord relatif à la création, conformément aux dispositions du Mémorandum d'accord du 14 juin 1961, d'un Centre d'information des États-Unis à Skopje (avec notes connexes). Signé à Belgrade le 13 avril 1972..... 143

No.13332. United States of America and Yugoslavia:

- Exchange of notes constituting an agreement relating to investment guaranties (with annex). Belgrade, 18 January 1973..... 151

No.13333. United States of America and Yugoslavia:

- Agreement on the establishment of a United States Information Center in Sarajevo in accordance with the terms of the Memorandum of understanding of 14 June 1961. Signed at Belgrade on 18 July 1973..... 161

No.13334. United States of America and Uruguay:

- Agreement for sales of agricultural commodities. Signed at Montevideo on 17 May 1972
- Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. Montevideo, 25 September 1972 169

No.13335. United States of America and Colombia:

- Agreement for sales of agricultural commodities (with annex). Signed at Bogotá on 26 June 1972
- Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. Bogotá, 26 and 28 June 1972
- Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement of 26 June 1972, as amended. Bogotá, 16 August and 1 September 1972..... 188

No.13336. United States of America and Israel:

- Agreement on the United States-Israel Binational Science Foundation (with appendix and exchange of letters). Signed at New York on 27 September 1972 219

No.13337. United States of America and Israel:

- Agreement for sales of agricultural commodities. Signed at Washington on 13 October 1972
- Exchange of notes constituting an agreement amending the above-mentioned Agreement. Washington, 19 November 1973 237

No.13338. United States of America and Panama:

- Exchange of notes constituting an agreement confirming the Co-operative Agreement of 26 May 1972 between the United States Department of Agriculture and the Panamanian Ministry of Agriculture and Livestock relating to the prevention of foot-and-mouth disease and rinderpest (with Co-operative Agreement dated 26 May 1972). Panamá, 21 June and 5 October 1972..... 251

N° 13332. États-Unis d'Amérique et Yougoslavie:

Échange de notes constituant un accord relatif à la garantie des investissements (avec annexe). Belgrade, 18 janvier 1973 151

N° 13333. États-Unis d'Amérique et Yougoslavie:

Accord relatif à la création, conformément aux dispositions du Mémorandum d'accord du 14 juin 1961, d'un Centre d'information des États-Unis à Sarajevo. Signé à Belgrade le 18 juillet 1973 161

N° 13334. États-Unis d'Amérique et Uruguay:

Accord relatif à la vente de produits agricoles. Signé à Montevideo le 17 mai 1972

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné. Montevideo, 25 septembre 1972 169

N° 13335. États-Unis d'Amérique et Colombie:

Accord relatif à la vente de produits agricoles (avec annexe). Signé à Bogotá le 26 juin 1972

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné. Bogotá, 26 et 28 juin 1972

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné du 26 juin 1972, tel que modifié. Bogotá, 16 août et 1^{er} septembre 1972 189

N° 13336. États-Unis d'Amérique et Israël:

Accord relatif à la Fondation binationale des sciences États-Unis – Israël (avec appendice et échange de lettres). Signé à New York le 27 septembre 1972 219

N° 13337. États-Unis d'Amérique et Israël:

Accord relatif à la vente de produits agricoles. Signé à Washington le 13 octobre 1972

Échange de notes constituant un accord modifiant l'Accord susmentionné. Washington, 19 novembre 1973 237

N° 13338. États-Unis d'Amérique et Panama:

Échange de notes constituant un accord confirmant l'Accord de coopération du 26 mai 1972 entre le Département de l'agriculture des États-Unis et le Ministère panaméen de l'agriculture et de l'élevage relatif à la prévention de la fièvre aphteuse et de la peste bovine (avec Accord de coopération en date du 26 mai 1972). Panamá, 21 juin et 5 octobre 1972 251